

The Division of Plastic Surgery, Jewish General Hospital in Montreal is seeking a full-time academic Plastic Surgeon with fellowship training in Breast Reconstruction. The successful candidate will be required to service general plastic surgery consultations and needs of the hospital as well as all aspects of breast reconstruction in supporting the Hospital's emphasis on breast cancer. In addition, as a busy oncology and cardiovascular disease site, the successful applicant will be involved in general reconstructive cases.

Qualifications include certification by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada in plastic surgery and a minimum of one year of subspecialty training in breast reconstruction. A proven interest, ability and experience in all aspects of breast surgery is an asset.

The successful candidate will join a collegial group as the third full-time member of the Division of Plastic Surgery and participate in the on-call schedule within the Division. Call is equally divided among Division members. Access to operating time is allocated as per the guidelines of the Department of Surgery and the division chief based on available resources, patient priorities and waiting lists. Clinic time, secretarial support clinics, and onsite office space is provided. The successful candidate will be involved in the academic activities of the McGill Division of Plastic Surgery and Department of Surgery.

Qualifications and Education Requirements

The candidate must:

- Hold an MD degree and have completed specialty training in Plastic Surgery;
- Be eligible for licensure in Quebec and certification by the *Collège des médecins du Québec*
- Be board certified by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada (or equivalent) and have completed a fellowship breast reconstruction;
- A interest in research (clinical, basic science, education, or epidemiology) would be an asset;
- Bilingual language skills (French and English) are required. As the Jewish General Hospital is located within one of the most ethnically and linguistically diverse areas in Canada, fluency in additional languages is a strong asset.

Remuneration will be according to Quebec health care fee schedule

Posting period: Please submit your application within 30 days of the publication of this advertisement.

For more information, please contact Tassos Dionisopoulos MDCM, FRCSC
Chief, Division of Plastic Surgery
Jewish General Hospital
Montreal
tassos.dionisopoulos.med@ssss.gouv.qc.ca

La Division de Chirurgie Plastique de l'Hôpital Général Juif à Montréal recherche un Chirurgien Plastique universitaire à temps plein, ayant reçu une formation de fellowship en Reconstruction Mammaire. Le candidat retenu devra assurer les consultations de chirurgie plastique générale et répondre aux besoins de l'hôpital, ainsi que s'occuper de tous les aspects de la reconstruction mammaire, en soutenant l'accent mis par l'hôpital sur le cancer du sein. De plus, étant un site occupé par l'oncologie et les maladies cardiovasculaires, le candidat retenu participera à des cas de reconstruction générale. Les qualifications incluent une certification par le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada en chirurgie plastique et un minimum d'un an de formation de sous-spécialité en reconstruction mammaire. Un intérêt, une compétence et une expérience avérés dans tous les aspects de la chirurgie mammaire sont un atout.

Le candidat retenu rejoindra un groupe collégial en tant que troisième membre à temps plein de la Division de Chirurgie Plastique et participera au calendrier d'astreinte au sein de la Division. Les appels sont répartis équitablement entre les membres de la Division. L'accès au temps opératoire est attribué selon les directives du Département de Chirurgie et du chef de la division, en fonction des ressources disponibles, des priorités des patients et des listes d'attente. Un temps de clinique, un soutien administratif et un espace de bureau sur place seront fournis. Le candidat retenu participera aux activités académiques de la Division de Chirurgie Plastique de McGill et du Département de Chirurgie.

Qualifications et Exigences Éducatives

Le candidat doit :

- Détenir un diplôme de médecin et avoir complété une formation spécialisée en Chirurgie Plastique;
- Être éligible à une licence au Québec et obtenir la certification du Collège des médecins du Québec;

- Être certifié par le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada (ou équivalent) et avoir complété un fellowship en reconstruction mammaire;
- Un intérêt pour la recherche (clinique, sciences fondamentales, éducation ou épidémiologie) serait un atout ;
- Des compétences linguistiques bilingues (français et anglais) sont requises. Étant donné que l'Hôpital Général Juif est situé dans l'une des zones les plus diverses sur le plan ethnique et linguistique au Canada, la maîtrise d'autres langues est un atout considérable.

La rémunération sera conforme au barème des honoraires de santé du Québec.

****Période de publication : **** Veuillez soumettre votre candidature dans les 30 jours suivant la publication de cette annonce.

Pour plus d'informations, veuillez contacter Tassos Dionisopoulos MDCM, FRCSC
Chef de la division de chirurgie plastique
Hôpital général juif
Montréal

tassos.dionisopoulos.med@ssss.gouv.qc.ca